
 18  december 2024 

 Notulen AAV Jonge Democraten Frysl  â  n 

 Bestuur: Pander. Locatie: 

 1.  Opening 
 20:08 Opening AAV door voorzitter. 

 2.  Installeren TV en SNC 
 De technisch voorzitter: Maico Zon en de Stem- en Notulen Commissie Alessandro van 
 Norel zijn per acclamatie aangesteld. 

 3.  Vaststellen agenda 
 De agenda is per acclamatie aangenomen. 

 4.  Vaststellen notulen AAV 16 september 2024 
 De notulen van de AAV van 16 september 2024 zijn per acclamatie aangenomen. 

 5.  Mededelingen vanuit het bestuur 
 Mededelingen vanuit het bestuur voor alle leden. 

 Yarnick (voorzitter):  We staan op de AAV op december  ik wil iedereen bedanken voor hun 
 inzet dit jaar. Want dit jaar hebben we onder andere gestreden voor de Lelylijn en het 
 regenboogbeleid. Andere mededelingen heb ik niet. 

 Julian (secretaris):  We beginnen met het zoeken naar  nieuw bestuur, alle functies staan 
 open. We zullen in de ledenapp hier meer informatie over geven. 
 Yarnick: Op het einde komen we hierop terug. 

 6.  Vragen aan het bestuur 
 Geen vragen 
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 7.  Begroting 

 Maico (penningmeester):  Als eerst staat aan de groene kant de inkomsten, de vaste afdracht is 
 1500 euro en dan hebben we nog subsidies. De 1100 euro is voor 3 overdracht weekenden. De 
 eerste 700 euro is voor het eerste bestuursweekend en overdrachts weekend. Dit komt uit op een 
 totaal van 3300 euro. 
 De uitgaven kant, algemene kosten, 150 voor Zaalhuur, dat is het grootste stuk van de taart, 
 daarnaast politieke activiteiten. Bitterballen Budget zit op de max. Dus Tim daar mag je blij mee 
 zijn want het zit op maximum. Dit hoe�t niet in de notulen te staan volgens maico. (maar we doen 
 het toch). We hebben geen zomer bbq, twinning niet gedaan want we hebben te weinig 
 manschappen. Dit lukte vorig jaar ook niet dus doen we dit dit jaar ook niet. Verder hebben we 
 wat extra geld voor andere activiteiten vastgesteld. Anderen grote post hierin is promotie. 
 Hiermee willen we de afdeling laten groeien. Daarnaast staat er apart geld klaar voor het 
 zomero�fensief, scholingsactiviteiten en extra kosten om de begroting rond te krijgen. Dit is vrij 
 besteedbaar. De Kasco hee�t nog geen tijd gehad om besluit te nemen, maar de Kasco was 
 positief. 

 Tim (lid):  Ik zie dat je 300 euro voor zaalhuur hebt. Is dit niet te hoopvol? 
 Antwoord:  We hebben twee locaties waar we gratis kunnen zitten. Hier en bij het Wapen. En tot 
 ingang bestuur hebben we alleen maar hier gezeten. Dus in 4 maanden 0 euro aan zaalhuur dat 
 vind ik heel positief dus kunnen we de 300 euro gebruiken om ergens anders te zitten als 
 noodzakelijk en hee�t het volgende bestuur de optie om dit te amenderen en anders kan het nog 
 uit andere potjes komen. 

 Vervolgvraag Tim:  Hier kunnen we eigenlijk maar 1 zaal van huren. 
 We betalen vaak weinig aan zaalhuur omdat we zulke activiteiten vaak samen met D66 doen. 

 Begroting is unaniem aangenomen. 

 8.  Moties en amendementen 

 AMRPP01:  Afsluiten van een donker hoofdstuk 
 Indiener: Yarnick Pander  Het eerste amendement van het RRP gaat over 

 het afsluiten van een donker hoofdstuk. Dit is 
 aangepast aan een eerdere ingediende motie 
 op een eerdere AAV. Dit gaat over de gesloten 
 jeugdzorg en het sluiten hiervan. Ik wilde dit 
 graag aanpassen dat we zijn voor het sluiten 
 hiervan want er is te vaak misbruik binnen de 
 gesloten jeugdzorg. 

 Voor  Neutraal  Tegen 
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 Jasmijn:  Jeugdzorg hoeft 
 niet gesloten te worden. Er 
 zijn simpelweg vele andere 
 betere manieren voor 
 jeugdzorg. 

 Maico:  Ik vind het goed dat 
 je deze hebt ingediend. 
 Deze is beter dan de 
 eerdere. Ik ben het met je 
 eens dat de gesloten 
 jeugdzorg moet worden 
 aangepast. 

 Julian:  Vorige keer heb ik 
 tegen gestemd, nu ben ik er 
 wel voor. Maar even voor de 
 context, wat was de reden 
 dat hij er destijds niet 
 doorheen ging? 

 Thomas:  Wat gebeurt er 
 met de kinderen? 

 Woordvoerder: 
 Yarnick Pander 

 We hebben geen zeggenschap in het besluit. Dit ligt bij 
 het ministerie aan hoe het vervangen wordt. Het 
 huidige systeem werkt in ieder geval niet. 

 Dit gaat vooral over instellingen waar weinig controle is 
 omdat gemeenten hier geen goed toezicht op hebben. 
 Er wordt in deze instellingen veel macht misbruikt. 
 Als dit wordt aangenomen dan komt er ook een  motie 
 om de gesloten jeugdzorg af te schaffen. 

 Reden dat hij de vorige keer niet is aangenomen was 
 omdat er volgens het amendement een ander deel van 
 de jeugdzorg zou verdwijnen. Daar waren sommige 
 leden het niet mee eens. 

 Stemming:  Unaniem aangenomen 

 AMRPP02:  Holwerd is aan vernieuwing toe 
 Indiener: Yarnick Pander  In het regionale politieke programma staat dat 

 we voor zijn voor Holwerd, maar dit gaat 
 hoogstwaarschijnlijk niet door dus daarom 
 passen we het hoofdstuk aan zodat het RPP up 
 to date is. 

 Voor  Neutraal  Tegen 

 Julian:  Wat is het verschil 
 met Holwerd en de Lelylijn 
 en waarom is het 
 afgeschoten? 

 Maico:  Ik vind het geen 
 goed argument als de 
 politiek er nu niks aan doet 
 dat we er niet voor zijn. 
 Toch ben ik het er wel mee 
 eens dat we hier niet perse 
 een mening over moeten 
 hebben, daarom is het 
 handig om dit er uit te 
 halen. 

 Lars:  Het gaat niet door, 
 maar hoeft niet gelijk uit 
 het RPP want stel er komt 
 wel geld dan kunnen we 
 wel door. 

 Woordvoerder: 
 Yarnick Pander 

 In de motie worden wel vergelijkbare projecten 
 genoemd. 
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 Regionale en landelijke politiek is hier niet voor dus 
 kijken naar andere projecten die wel haalbaar en 
 realistisch zijn dus als afdeling onze energie ergens 
 anders inzetten. 

 Elke regionale partij heeft er een andere mening over. 
 Het kostenplaatje is niet duidelijk veranderd en het 
 wordt steeds duurder. Een keer is genoeg, de 
 verantwoordelijkheid is te groot. Dit zeggen de partijen 
 in een grote meerderheid. 

 Verschil met holwerd is dat veel familiebedrijven er veel 
 uit kunnen halen en bij de Lelylijn is het voor de gehele 
 regio. De lelylijn zal meer opleveren voor de regio en 
 staat al langer op de agenda. 

 Stemming:  Unaniem aangenomen (met 1 blanco 
 stem) 

 ! Vur! Lucht! en natuurlijk Wa 
 AMRPP03:  Stim fan Fryslân 

 Indiener: Yarnick Pander  Gaat over burgerfora. Hoofdstuk wat wij al 
 hebben en al voor zijn. Wij vinden het belangrijk 
 dat jongeren genoemd worden. Stem voor 
 Friesland is een organisatie die al in veel 
 gemeentes met hun burgers actief bezig is en 
 daarom willen wij hun toevoegen aan het RPP 
 om deze te betrekken bij burgerfora. 

 Voor  Neutraal  Tegen 

 Maico:  Op Instagram heeft 
 de gemeente Leeuwarden 
 een account gemaakt over 
 politiek? 

 Woordvoerder: 
 Yarnick Pander 

 Geen idee. Daar weet ik niks van. 

 Stemming:  Unaniem aangenomen 

 Motie 01 
 Geen game over, 
 maar respawned 

 Indiener: Tim Miedema  Gaat over dat veel games als service worden 
 gekocht, wat slecht is voor de consument want 
 de service wordt weggehaald als de servers 
 offline gaan. Daarom vind ik dat er een end of 
 life service moet komen. Dit komt uit een 
 andere beweging: stop killing games. 
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 Voor  Neutraal  Tegen 

 Maico: Steam heeft gezegd 
 dat als je een game bij hen 
 koopt je hem niet bezit, 
 waarom heb je het niet 
 meegenomen? 

 Yarnick:  Geldt dit ook voor 
 het mogelijk maken om zelf 
 servers te runnen? 

 Julian:  De vorige 3 waren 
 voor het rpp, dit is voor het 
 landelijk congres. Mits het 
 wordt aangenomen. 

 Woordvoerder: 
 Tim Miedema 

 Eerdere motie. Mensen ervaren dat het van hun is. Het 
 is niet duidelijk wat de wet hierover zegt. Iedereen gaat 
 ervan uit dat het een product is, dus behandel het ook 
 als een product. 

 In de motie staat dat het ook moet dat je je eigen 
 servers moet runnen. Hoewel er wel games zijn waarbij 
 dit niet kan. 

 Dus als ze nu stoppen kan je het niet meer spelen dus 
 hebben mensen niet het recht hun product te kopen. 
 Daarom moeten ze het mogelijk maken om hun eigen 
 product te kunnen gebruiken door het zelf te hosten of 
 openbaar toegankelijk te maken. 

 Stemming:  Unaniem aangenomen. 

 Motie OG01 
 Lekkere liberale 

 bitterballen 
 Indiener: Tim Miedema  Het gaat over dat wij een liberale partij zijn en 

 dat wij nu een dictaat hebben dat alle 
 vleesproducten vegetarisch moeten zijn. Deze 
 organimo gaat over dat we ervoor zijn dat 
 afdelingen zelf bepalen of ze voor vega zijn of 
 niet. 

 Voor  Neutraal  Tegen 

 Julian:  JD heeft het 
 standpunt dat we vlees niet 
 willen verbieden,  maar 
 minder aantrekkelijk maken 
 voor mensen. Het kan dus 
 dan zijn dat mensen meer 
 moeten betalen. Deze motie 
 zorgt ervoor dat mensen zelf 
 de keuze krijgen. Dus deze 
 motie gaat eigenlijk mee met 
 ons standpunt die we als JD 
 naar buiten toedragen. 

 Julian:  Stel dat de organimo 
 wordt aangenomen, zouden 
 we dan ook iets moeten 

 Maico:  Voor de motie, 
 maar sorry Tim, het is 
 een beetje karig. Zou je 
 het geen probleem 
 vinden als de motie 
 samen met het bestuur 
 wordt uitgebreid met 
 dezelfde strekking? 
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 doen met de 
 projectsubsidie? 

 Woordvoerder: 
 Tim Miedema 

 Mee eens. Persoonlijke anekdote vroeger at men 
 samen. Maar nu alleen want …… 

 Is goed (op aanpassingen) 

 (maico) Het mag, maar 10% naar het BBB moet vega. 
 Als we dit aannemen dan vervalt deze regel. 

 Stemming:  Unaniem aangenomen. 

 9.  Sluiting 
 De AAV  is om 20:43 gesloten. 


